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Zápis č. 17 

z jednání Komise Komise pro informatiku    
a SmartRegion  

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 4. 4. 2023 
 

 

Přítomni: Nepřítomni: 
Kapounek Petr   
Hrubý David  
Kuděla Michal, Mgr.    
Měřínský Petr, Ing 
Calábková Dana, Ing. 
Popelák Lukáb   
Suchánek Aleb, Ing.   
Zápeca Kamil    
Musil Tomáb  
Pelikán Matoub, Mgr. 
Vlazlo Tomáb  
atursa Aleb  
Hampl Václav, Mgr. 
Horký Jaromír   
}ebrok Jan, Ing. 
 

 

 

Omluveni: 

 

 

Hosté: 
aafránek Jiří, Mgr.  

Program: 

1. Úvod  

2. Zlatý erb - zpětná vazba porotců a diskuze nad dalbím směřováním 
3. Dotazy, náměty, připomínky, diskuze 
4. Závěr 
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Zápis: 
 

1. Úvod 

Úvodního slova se ujal předseda komise pan Petr Kapounek. Přivítal přítomné a zahájil 
jednání komise.   

2. Zlatý erb - zpětná vazba porotců a diskuze nad jejím dalším směřováním 
Pan předseda po~ádal �leny komise informatiky, kteří byli sou�ásti hodnotící komise 
soutě~e Zlatý erb o jejich hodnocení soutě~e. 
lenové se postupně vyjádřili k hodnocení soutě~e.  Sdělili, ~e �asová náro�nost na 
projití vbech webů je zna�ná. Dle pana Kuděli nebyly mezi weby velké rozdíly.    
Dle pana Kapounka, se ka~dý rok mění hodnotící kritéria a díky tomu vyhrává ka~dý 
rok někdo jiný.  Chybí v něm např. hodnocení přívětivosti.  
Dle pana Vlazla v dnební době ji~ neexistuje web, kterýby byl vylo~ene bpatný. 
Hodnocení je dle něj velmi subjektivní (jinak se na web dívá ob�an, který ví co a kde 
najde a jinak se na něj dívá porotce, který je na stránkách poprvé).  Jde vidět, ~e 
v poslední době jde úroveň webů dopředu. 
Pan Suchánek – dle něj komunikaci e-identity nepodporují vbechna města a obce 
téměř ~ádné, a proto by to dle něj chtělo hodnotit komunikaci s ob�any jinak… 
Dle pana Kapounka byly weby od toho, aby prezentovaly informace ob�anům, ale dnes 
existuje více mo~ností prezentace infomací a komunikace s ob�any. A tudí~ nemusí 
být tato soutě~ zaměřena pouze na webové stránky. 
Proběhla diskuse kolem způsobu hodnocení. 
Cílem diskuse bylo, ~e je nutné říci si, co je smyslem soutě~e a co by měla soutě~ 
naplňovat. 
 
Závěr doporučení komise:  
Doporučujeme projednat s ostatními zapojenými kraji názor na možné vylepšení 
soutěže Zlatý erb např. na asociaci krajů. 
Hlasování: 
Pro: 14  Proti: 0 Zdr~el se: 1 
 

3. Dotazy, náměty, připomínky, diskuze 
 

4. Závěr 

V Olomouci dne ……………….. 

………………………………. 
Petr Kapounek 

předseda komise 
Přílohy:  Prezen�ní listina 

 

 


